

26 May (Russian) and 27 May (English) at 10.00 am (Geneva time)
Roundtable organized by Developing Country NGO delegation of the Global Fund Board and the
Global Fund Secretariat

Responses to HIV and TB in times of COVID-19 – strengthening engagement with civil society and communities in Eastern Europe and Central Asia (EECA)

COVID-19 pandemic is having a dramatic impact on the most vulnerable communities worldwide and threatens progress against HIV, TB and malaria. Despite the many new challenges the outbreak of COVID-19 presents, the Global Fund remains committed to the core principle of meaningful community and civil society engagement. This commitment extends to their engagement in efforts to respond to the new pandemic and mitigate its effect on the global HIV, TB and malaria responses through continuing tailored service delivery.

The roundtable will represent an opportunity for civil society and communities in EECA to engage with the Global Fund; to learn about the Global Fund response to the pandemic through grant flexibilities and COVID-19 Response Mechanism and community role and opportunities to engage and to share good practices in community engagement in HIV and TB responses in times of COVID-19, tailoring services and avoiding service disruptions.

A session will be organized in Russian on 26 May, and in English on 27 May. Detailed agenda will be shared soon.

26 Мая (на русском языке) и 27 Мая 2020 года (на английском языке)
в 10 часов (по-женевскому времени)
Круглый стол, организованный Делегацией НПО развивающихся стран Правления
Глобального фонда и Секретариатом Глобального фонда.

Меры противодействия ВИЧ и туберкулезу во времена COVID-19 - усиление участия гражданского общества и сообществ в ВЕЦА

Пандемия COVID-19 оказывает огромное воздействие на наиболее уязвимые сообщества во всем мире и угрожает достигнутому прогрессу в борьбе с ВИЧ, туберкулезом и малярией. Несмотря на множество новых проблем, связанных со вспышкой COVID-19, Глобальный фонд по-прежнему привержен основному принципу значимого участия сообществ и гражданского общества. Этот принцип распространяется на их участие в усилиях по противодействию новой пандемии и по смягчению ее влияния на глобальные меры по борьбе с ВИЧ-инфекцией, туберкулезом и малярией посредством непрерывного предоставления адаптированных услуг.

Круглый стол предоставит возможность гражданскому обществу и сообществам в регионе ВЕЦА узнать об ответных действиях Глобального фонда в ответ на пандемию с помощью использования гибкой архитектуры грантов и Механизма реагирования COVID-19, и обмена передовым опытом вовлечения сообществ в борьбу с ВИЧ и туберкулезом во времена COVID-19, адаптации услуг и предотвращения перебоев в оказании услуг.

Сессия будет организована на русском языке 26 Мая и на английском языке 27 Мая 2020 года. Подробная повестка дня будет предоставлена в ближайшее время.

- **May 26, 2020 at 10:00 AM Amsterdam, Berlin, Rome, Stockholm, Vienna Round-table in Russian**

Topic: Меры противодействия ВИЧ и туберкулезу во времена COVID-19 - усиление участия гражданского общества и сообществ в ВЕЦА

Please click the link below to join the webinar:

<https://theglobalfund.zoom.us/j/96721844727>

Or iPhone one-tap:

US: +13462487799,,96721844727# or +16465588656,,96721844727#

Or Telephone:

Dial (for higher quality, dial a number based on your current location):

US: +1 346 248 7799 or +1 646 558 8656 or +1 669 900 6833 or +1 253 215 8782 or +1 301 715 8592 or +1 312 626 6799

Webinar ID: 967 2184 4727

International numbers available: <https://theglobalfund.zoom.us/j/96721844727>

- **May 27, 2020 at 10:00 AM Amsterdam, Berlin, Rome, Stockholm, Vienna Round-table in English**

Topic: Responses to HIV and TB in times of COVID-19 – strengthening engagement with civil society and communities in EECA

Please click the link below to join the webinar:

<https://theglobalfund.zoom.us/j/95657709908>

Or iPhone one-tap :

US: +16465588656,,95657709908# or +16699006833,,95657709908#

Or Telephone:

Dial(for higher quality, dial a number based on your current location):

US: +1 646 558 8656 or +1 669 900 6833 or +1 253 215 8782 or +1 301 715 8592 or +1 312 626 6799 or +1 346 248 7799

Webinar ID: 956 5770 9908

International numbers available: <https://theglobalfund.zoom.us/j/95657709908>